
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van maandag 2 november 2015

Aanwezig: Alexander, Anne, Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Jeroen (vanaf 22u33), Joni, Katelijne,
Les, Lien, Marlies, Quentin, Sander, Stijn Cambie, Yanice

Afwezig: Tine, Tom Vervoort

Verontschuldigd: Anton, Arno, Reinout, Simon

Waarnemer: Aiko, Andreas, Arne, Joke, Samuel (vanaf 22u12), Siebe

De vergadering wordt geopend om 22u09.

Goedkeuring Agenda

Er moet nog iets gezegd worden over de kaarten van de massacantus. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

De bib van Letteren gaat niet sluiten, maar gewoon minder focussen op studeren en meer op boeken. Het verslag
van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Bio en foto op website zetten Nieuwe presidiumleden Ja
Gentlemen’s Agreement VTK Materiaal Nee
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal Nee
Opruimen doop Dopers Nee
Argenta en sagio verwittigen PR Nee
Leeggoed Boerkes Colruyt Bar Nee

Het Gentlemen’s Agreement moeten we mischien niet doen, aangezien zij toch nooit geld vragen. Er staat nog
een klein beetje afval van de kelderopruim in de kelder en van de doop moet het ene grote zeil nog gekuist worden.
Webteam heeft foto’s gezocht voor wie nog geen foto op de wie-is-wie pagina had. Quentin schiet morgen in gang
om Argenta en Sagio te verwittigen.

Mededelingen

Het vip-diner van Alma gaat door op 19 november. Er is voorgesteld om de sportverantwoordelijken van Atmos-
phere uit te nodigen, aangezien zij dit vorig jaar ook met ons gedaan hebben. Jens (onze sportverantwoordelijke
van vorig jaar) kende hen vorig jaar wel allemaal en was veel meer bij hen betrokken. Als wij het nu terug zouden
doen, zou het niet om dezelfde reden zijn. Winalleen klopt dan ook niet meer. We gaan ze niet uitnodigen.

We kunnen de vrijwilligers van buiten het presidium die shiften gedraaid hebben ook uitnodigen. Wij hebben
wel allemaal 17 uur shiften gedraaid en dit zou een soort teambuilding voor het presidium kunnen zijn. Het zou
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naar hen toe wel een mooi teken van dank zijn, zij hebben zich niet geëngageerd voor een jaar lang vrijwilligerswerk
en hebben toch maar geholpen. De mensen van het nachtloopschema zijn ook vrijwilligers. Als we het voor het
presidium houden, kwetsen we niemand omdat we ze niet uitnodigen.

Raden

StuRa

Er is een nieuwe stafmedewerker voor organisatie en management aangenomen en er zijn nog wat mensen bekrach-
tigd.. Smeyers 5 gaat hernieuwd en heropend worden. De nieuwe versie van Toledo staat online en bemerkingen
hierbij mogen doorgemaild worden. Het beleidsplan is goedgekeurd. De ECTS-fiches gaan misschien gesplitst
worden, omdat ze zowel juridisch als informatief moeten zijn. Er zou beter een uitgebreide versie zijn met alle
informatie voor de studenten en een andere versie met de evaluatievorm waar proffen dan aangebonden zijn.
De studievoortgangsmaatregel ’harde knip’, waarbij je niet aan je master mag beginnen voor je je bachelor hebt
afgemaakt, willen wij niet doorgevoerd zien. We kunnen het aantal studiepunten dat je maximaal van je bachelor-
diploma verwijderd moet zijn verlagen van 66 naar 42, maar dat is lastig voor richtingen met een master van één
jaar. VTK had het idee om de studiepunten van de vakken die je opnieuw moet doen dubbel te tellen, maar daar
ga je misschien juist minder tijd voor nodig hebben omdat je ze al eens gedaan hebt. Daarom is het misschien een
beter idee om vakken pas dubbel te tellen als je ze een derde keer moet doen. Met dat voorstel wordt teruggegaan,
we wachten nog af hoe het onthaald wordt.

We zijn uiteindelijk toch toegetreden tot de VVS, want zij hebben een RvB verkozen. Bij plagiaat geldt er
niet meer dat de student schuldig is tot hij het tegendeel kan bewijzen, de KU Leuven gaat het plagiaat moeten
bewijzen. Over de studentenevaluaties is er gezegd dat de decaan, de vice-decaan en de programmadirecteur al
eerder resultaten mogen bekijken met toestemming van de docent. Zonder toestemming mogen ze dat uiteindelijk
ook wel. Voor de SLO (Specifieke Lerarenopleiding) is er een overeenkomst met CVO’s (volwassenenonderwijs)
om vakken uit te wisselen. Sommige werken graag mee, maar in Hasselt bijvoorbeeld niet. De infosessie’s van de
POC waren goed. Er zijn nog een aantal openstaande mandaten, zoals ondervoorzitter.

LOKO AV

Er is nog iemand verkozen voor de subsidiecommissie, en nog vijf andere mensen voor Acco, Deelstuvoorraad,
Cultuur en extern CoColid. Ze zagen er allemaal capabel uit, dus we hebben voor gestemd. De beleidsplannen
zijn overlopen en zijn mits enkele aanpassingen goedgekeurd. De stemverdeling is opnieuw bekeken: een aantal
kringen krijgen minder stemmen maar wij blijven onze twee behouden. Verder is er ook een nota overlopen over
de doorschuiving van het beslissingsrecht van de AV naar de WV’s. Er is besloten dat beslissingen van de WV
mogen teruggebracht worden op de AV indien drie of meer kringen dit wensen.

Internationaal WV

Volgende week is het International Week. Als je ooit ergens naar op Erasmus zou willen gaan, moet je daar zeker
naartoe gaan. Maandag zijn er infosessies en ook een filmavond waarop we Wild gaan kijken. Dindsdag is er een
infostandje waarop eten verkocht gaat worden. Op woensdag is er een quiz met LBK, vorig jaar was die heel snel
vol dus daar moet je op tijd bij zijn. Donderdag is het International TD met goedkope drank in de Albatros. Dit
jaar wordt er meer reclame gemaakt, dus hopelijk wordt het een goed feestje. Misschien komen hier nog shiften
voor Wina voor. Er komt ook een internationale delegatie van andere universiteiten.

Sport WV

Er is aan Industria gevraagd wanneer de factuur zou komen. Over de 24 urenloop is er nog geklaagd over de shiften
en de sponsors. Blijkbaar was het dit jaar wel al beter dan vorig jaar. De aardingspinnen zijn niet nagekeken geweest
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door de brandweer, maar dan hebben we die al voor volgend jaar. Er is nog gezegd dat er tijdens het lopen niet
langs de binnenbocht gewisseld mag worden. Verder is het speelschema van het IFB klaar.

Studentenbeleid WV

Voor de oktobercampagne was er samengewerkt met Barcode (de oktobercampagne van cafés op de Oude Markt),
met de politie, stad Leuven en de KU Leuven. Het is heel jammer dat LOKO niet vermeld is geweest op de
posters, want zij hebben daar veel moeite in gestoken en shiften voor gedaan. Voor Love Leuven -een actie om de
studenten dichter bij de bewoners van Leuven te brengen- gaat er dit jaar op de Kerstmarkt een boom met twee
fietsen staan waarvan een student en een Leuvenaar de lampjes kunnen doen branden door samen te fietsen. De
stewardjassen zijn besteld en sommige kringen moeten motiveren waarom ze er zoveel nodig hebben. VTK en LBK
organiseren dit jaar weer een Interfacultaire Rockrally waar wij in de Winagenda en op Facebook ook promotie
voor mogen maken. De puntjes die de kringen over LOKO geschreven hadden zijn in een slideshow geplakt en
gaan nog eens herbekeken worden tegen volgende keer. Nu waren er namelijk een paar kringen die het pas net
voor de AV hadden doorgestuurd. Ons diagram en dat van Scientica zijn getoond geweest.

Scientica AKV

Plan Sjarel heeft 300 euro verlies gedraaid. Er waren een aantal onvoorziene dingen op de avond zelf en er is
ook minder volk gekomen dan verwacht. Het Scienticafé was allemaal in orde, financieel is daar nog niets over
geweten. De Scienticantus is verplaatst naar 24 november omdat de zaal niet meer lukte. Het Scienticaweekend is
verplaatst naar het tweede semester om dezelfde reden. De Scientica TD is veranderd naar 24 maart. Het volgende
Scienticafé gaat opnieuw met drankjes per kring zijn en het onze wordt weer Blue Thrill. Voor de massacantus
hebben we shiften en kaarten gekregen. Chemika heeft maar 28 kaarten gekregen en vraagt of ze de onze mogen
overkopen als wij er over hebben. Wij gaan ze woensdagavond openstellen voor alle niet-leden, maar tegen dan
zijn ze waarschijnlijk toch weg. De cantusweek gaat via de Scientica pagina gedaan worden. Merkator had het
idee om het logo van Scientica te vernieuwen aan de hand van een wedstrijd.

Coöptatie Samuel

Motivatie Samuel: hij zit in zijn tweede master Fysica en wil graag bij Wina Internationaal gaan. Hij zit al bij
LOKO Internationaal, dus het zou handig zijn om daar bij Wina ook bij te zitten.

Vragen voor Samuel:

• Wat is de hoofdstad van Zimbabwe?

• Welke kruisen tref je aan in de toonladder van do groot?

• Stel dat Wina Internationaal en LOKO botsen. Wij beslissen op onze PV dat wij gelijk hebben, wat ga je
dan doen?

Er volgt een stemming en Samuel wordt unaniem verkozen.

Evaluatie afgelopen activiteiten

24 urenloop

Sport

We zijn zevende geëindigd, een goede prestatie! We hebben honderd toertjes minder gelopen dan de vijfde
plaats. De opbouw en afbraak verliepen redelijk vlot, maar we hebben wel lang moeten wachten op Industria.
Blijkbaar hadden zij maar één persoon met een heftruck. We moeten hen nog bedanken. De politie heeft het
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’tijdelijk goedgekeurd’, wat een beetje louche was. Op de Sport WV zou nog aangekaart moeten worden dat
een voortoogshift vreemd is als er geen voortoog is en dat er aan de drankstand afschuimers en emmers nodig
zijn. Het is ook absurd dat onze loopstanden zo perfect in orde moeten zijn, terwijl dat van Skikot nooit goed
verankerd is. De prijs van de loopstand is nog niet bekend. We kunnen de loopresultaten van dit jaar gebruiken
om het Speedyteam van volgend jaar samen te stellen, want sommige mensen hebben veel sneller gelopen op de
24 urenloop zelf dan op de trainingen. Webteam en Sport bespreken de mogelijkheid om hiervoor een database
aan te maken. Er is ook ergens een hamer in een kar beland tijdens de afbraak en die is nu kwijt.

Cultuur

Er waren te weinig broodjes en de opruim van de eetstand verliep nogal chaotisch en met mensen die eigenlijk
geen shift hadden. Bepaalde mensen zijn te laat of niet komen opdagen op andere shiften, waardoor de mensen
voor hen moesten blijven en zelf te laat waren op hun volgende shift. ’s Nachts waren er drie uur lang geen shiften
om eten rond te brengen, maar de eetstand is dan ook open dus dit is wel nodig. Als er uiteindelijk niets nodig
is, kunnen die mensen dan opgebeld worden om te zeggen dat ze niet moeten komen. De combinatie tussen eten
rondbrengen en chocomelk opwarmen was ook niet op elk uur even haalbaar. De eetstand heeft 522 euro boven
de begroting gedraaid.

Post-24-uren bar

Er zijn vier vaten gedronken. Het was zwaar voor Barteam, maar de opkuis was perfect. De activiteit heeft 48
euro onder begroting gedraaid. Bar blijft verlies maken, dus we gaan eens moeten kijken waar de oorzaak zit. We
kunnen een hele bar pintjes tellen en kijken of het geschatte aantal pintjes per vat nog klopt. We tellen twee vaten
op de Hallowinabar en misschien nog eens twee op de volgende. Vanaf 1 november zijn de vaten ook nog eens
duurder.

Jam @Révue

Er was zeven man van Wina en het was heel gezellig. Mensen van Wina hebben ook opgetreden en een gratis
drankje gekregen van de baas.

Franse filmavond

Het was goed, alleen jammer dat de verantwoordelijke er niet meer was voor de opkuis. De activiteit heeft 13 euro
onder begroting gedraaid.

Tarzantus

Bij de opkuis hadden we niet gezien dat er nog cacao aan de muur hing, maar De Coster was er blij mee dat
we dat hadden laten hangen want dat moet op een speciale manier opgekuist worden. We kunnen best op de
Docuwiki zetten dat dat dus niet mag. De activiteit heeft 35 euro onder begroting gedraaid, mogelijk omdat er
kuisgerief aangekocht is of omdat er veel op water gecantust is.

Karaoke EJW

De playstation was iets te laat en de tijd van het evenement was een uur te vroeg. Als zoiets nog gebeurt, is het
beter om dit aan Jari te melden dan zelf een bericht in het evenement te plaatsen, want als Jari dat verandert
krijgen alle aanwezigen hier een melding van. Er was veel volk, de living zat vol. De activiteit heeft 16 euro onder
begroting gedraaid, want er is niet veel gedronken. Chips en nootjes waren er ook nog wel wat over.
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Oktoberfestbar

De opkuis was goed, er is alleen vergeten tellen bij afloop van de bar. Dit is wel lastig aangezien bar zo vaak
verlies draait de laatste tijd. De verantwoordelijke kan best de taken van de opkuis verdelen over de rest en dan
zelf zorgen dat het teldocument zeker in orde is. Het is jammer dat er niet op de preses gewacht is voor het
aankondigen van de gratis vaten. Er is ook niet aan Aiko gevraagd om de decoratie bij Groenveld te regelen,
anders zou dit wel gelukt zijn.

Informatica Olympiade

Er waren acht groepjes van drie en één van vier. Er zijn achteraf heel veel positieve reacties op gekomen. Er is
ook gevraagd om een volgende keer met twee reeksen te werken: een simpele en een moeilijke. Er is weer heel
weinig gedronken geweest. De winnaars zijn vandaag geweten en worden bekend gemaakt op de lezing, waar ook
de certificaten en prijs worden uitgedeeld. De activiteit heeft 25 euro onder begroting gedraaid.

Activiteiten in de nabije toekomst

Smoutebollen eestand

Het deeg is gemaakt en de shiften zijn ingevuld. Het materiaal moet na afloop in de kelder in 200N gelegd worden,
voor de eetstand van de volgende dag.

Volksspelen en wiezen

We gaan wiezen en jeu-de-vatte spelen op het veldje, wat nog gereserveerd moet worden. Voor lege vaten moeten
we bij VTK gaan kijken, want wij hebben er maar twee en we zouden er toch zeker vier moeten hebben. Wieslandia
is nog niet rechtstreeks uitgenodigd, maar Kenny wel. Er is nog extra kaas gekocht omdat die nogal weinig leek.

Stoofvlees eetstand

Het stoofvlees is besteld in de Colruyt. De begroting stond op 80 cent per portie, maar dan maken we 25 euro
winst. Bij 60 cent maken we 1 euro verlies.

Volksdans

Reinout gaat het volksdansen uitleggen en zijn broer begeleidt op accordeon. Als cadeau krijgt hij een fles Leffe
van 75 cl en een paar gratis pintjes op de bar.

Tapcursus

Alles is geregeld. Tot nu toe zijn er 15 inschrijvingen, maar maar 3 eerstejaars. Zij hebben blijkbaar nogal veel
testen deze week.

Hallowinabar

De begroting draaide op -90 euro maar moest eigenlijk op 0 draaien. De cocktail is nu aangepast naar heksendrank:
Eristoff Lime met ofwel Sprite (aan 1 euro) ofwel met Citron (aan 80 cent). We geven liefst het goedkoopste,
maar 80 cent is lastig om op terug te geven. Colruyt is best goede kwaliteit, dus we geven de goedkope aan een
euro, de pompoensoep is immers al gratis. Fanne heeft een pompoen die geschikt is om uit te snijden. Droog ijs
moet veilig achter de toog zodat niemand er aan kan, want dat is gevaarlijk om je aan te verbranden.
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Verbroederingscantus

Tom gaat een liedjeslijst maken om te schrappen wat de andere kringen al gezongen hebben. Winalliance zoekt
op hoe we daar geraken.

Schaken

Schaakspellen gaan geleend worden bij de schaakclub, zij vragen 50 euro waarborg. We mogen zoveel sets gebruiken
als we willen, we gaan ze vrijdag halen om 20u en woensdag brengen we ze terug. Dit kan best iemand doen die
een auto heeft. Het lokaal is gereserveerd. We gaan niet met inschrijvingen werken, we baseren ons op het aantal
aanwezigen op Facebook voor het aantal schaakspellen dat we lenen.

LAN met VTK

We moeten inbrengen hoeveel wij betaald hebben voor de bicky’s en dan wordt dat verrekend. VTK betaalt de
rest en rekening en inkomsten worden geplitst. Het RC is gehuurd en VTK probeert een internetpoort te vragen
voor een extra router. Er komen ook LAN’s, zonder internet. Voldoende stopcontacten gaat geregeld worden. Er
mag iemand van Webteam op de opbouw zijn voor het opzetten van de netwerken, maar IT van VTK is sowieso
ook wel aanwezig. Elke shift wordt gedaan door één Winees en één burgie, om de verbroedering aan te moedigen.

Zware bieren bar

Er is gekeken wat er vorig jaar verkocht is, en op basis daarvan zijn er bepaalde bieren uitgehaald. Er gaat geen
Kaiser Forte zijn. De ereleden vinden dat misschien niet zo leuk, maar vorig jaar is daar maar eentje van verkocht.
Er moet nog een derde persoon gezocht worden om de bar te draaien. Er gaat niets gratis gegeven worden voor
verklede mensen deze keer, dat hoeft ook niet altijd.

Fakbartocht

Er is 40 euro inbegroot om in de eerste fakbar een gratis pintje te kunnen geven. We gaan dit ergens proberen
doen waar het pintjes aan een euro zijn. Iemand van EJW kan best de guidogids eens doorbladeren om te kijken
hoeveel bonnen er kunnen gebruikt worden in fakbars, dan kan dit aan de schachten gezegd worden zodat ze nog
een guidogids kunnen kopen.

Activiteiten in de verre toekomst

Kerstfeestje

Deze of volgende week is er een afspraak met mensen van Alma 3.

Cultuurreis

Voor de vlucht is er per ongeluk voor 230 personen gereserveerd in plaats van 30. Er wordt nog gebeld om dit in
orde te brengen.

Lenteconcert

Simon is de cursus voor de PDS gaan volgen. Er heeft ook iemand die de cursus gevolgd heeft voorgesteld om de
techniek bij ons te doen tegen een betaling van 20 of 30 euro.
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Textiel

De truien en T-shirts zijn besteld. De dooplintjes hadden de verkeerde kleur, licht blauw in plaats van ons blauw.
We krijgen er nieuwe. Iemand die een XL presidiumtrui besteld had, vond dat die nogal klein uitviel, maar het
blijkt wel degelijk een XL te zijn. We gaan nakijken of nog iemand een XL besteld had, en of die ook zo klein was.

Praatavonden cultuur

Cultuur had het idee om in het tweede semester af en toe een avond te organiseren waarop mensen kunnen praten
over op voorhand gekozen onderwerpen. Het zou misschien wel leuk zijn, maar we gingen minder activiteiten doen
dus nog een extra activiteit is niet zo’n goed idee. Het heeft waarschijnlijk ook een klein publiek, en de mensen
die zouden komen praten al met elkaar over dit soort dingen. Zoiets gebeurt ook gemakkelijker spontaan dan echt
op een voorziene avond. We kunnen het misschien verwerken in de klassieke avond. Professor Waelkens heeft al
wel gezegd dat hij het zou zien zitten om daarop te komen praten over Sterrenkunde in de Klassieke oudheid.

Fakbaravond

Dit wordt verdaagd naar volgende PV, Jeroen moet nog langsgaan.

LAN party met LBK

LBK wilt graag een heel grote LAN Party organiseren met Wina, LBK en VTK samen. Het probleem is hier een
locatie voor te vinden. We kunnen het misschien boven in Alma 3 doen, maar dan gaan we wel een bewaker
moeten hebben. Met drie kringen is het wel niet zo’n probleem om dat te moeten betalen. Er zijn nog geen
concrete plannen, maar we willen graag eerst al nagaan of het gaat in Alma 3. We wachten nog tot na de LAN
met VTK om het idee verder te bespreken.

Leuven befolkt

Leuven Befolkt wordt georganiseerd door mensen die vroeger in een presidium zaten en toen heel eenvoudig een
zaal konden huren. Nu zit niemand van hen meer in een presidium en kunnen zij geen zaal meer huren, terwijl ze
het uiteindelijk wel organiseren voor studenten. Ze hebben gevraagd of Wina voor hen een zaal wil huren, en als
tegenprestatie krijgen wij korting op hun bal. Vorig jaar op EJWiekent hadden we een dergelijke situatie en toen
hebben we beslist dat we de eigenaars van de zaal eigenlijk bedriegen als we ze niet voor onszelf huren. We gaan
de zaal dus niet voor hen huren.

Reservering Pavo campagne

Voor de campagnecantus moet de Pavo gereserveerd worden, maar de PV moet beslissen of dat op naam van Wina
mag of niet. Officieel mag het niet, maar dan kun je de Pavo pas reserveren als je een ploeg hebt opgericht en
tegen dan is het niet meer vrij. De campagne dient uiteindelijk ook gewoon om Winastudenten een leuke week te
bezorgen, dus als we het nu toelaten is het ook beter voor onze leden. We reserveren de Pavo voor de campagne.

Aankoop codices

Antwerpen heeft onze codices toch niet overgekocht. Ze gingen ze normaal gezien vrijdag komen halen, maar toen
was er niemand, en zaterdag hebben ze laten weten dat het niet meer nodig was.
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Update Webteam

Dit semester proberen we een nieuw thema voor de website te maken met een mobiele versie. Er gaat een nieuwe
database opgezet worden, want hoewel de oude nog werkt, is ze niet al te netjes. Bepaalde modules proberen we
te vernieuwen of veranderen, zodat ze toegankelijker worden naar komende jaren toe en beter leesbaar zijn. Er
zijn nog geen concrete deadlines voor wanneer dit alles gaat gebeuren. Om de twee weken gaat Webteam samen
programmeren. Textiel kan vanaf nu in de database gezet worden, enkel voor niet-Wina is dit nog niet in orde.
Tegen die mensen moet gezegd worden dat ze zich moeten aanmelden op de Winasite met hun KUL-login. Als
VTK terug ledentruien regelt voor de CW’ers, gaan er niet zo veel niet-Wina mensen meer zijn.

Update PR

ASML gaat volgende week komen om een contract te tekenen voor rond de 2000 euro. Voor de Jobfair hebben ze
niets gevraagd, maar misschien willen ze dat ook nog wel doen. Ze hebben ook wel een contract met VTK, dus
gaan misschien eerder naar hen gaan. Ze willen graag een lunchlezing geven met broodjes, voor alle Winastudenten
vanaf het tweede jaar. Er moet minstens 20 man langs komen, maar dat lukt wel. Hier moeten we een datum
voor zoeken, zodat het op de kalender kan. Omdat het onder de middag is, maken onze andere activiteiten daar
niet zo veel voor uit. Ze willen ook een gastcollege voor de master Fysica organiseren met het departement. Een
andere organisatie, Dish, heeft gevraagd of wij voor hen een advertentie in de Winagenda willen plaatsen. Ze zijn
een studentenbedrijf dat voedselpakketten verkoopt. Het gaat hier om een Gentlemen’s Agreement: ze hebben nu
geen geld om ons te betalen voor de advertentie, maar als ze overleven willen ze ons volgend jaar wel geld geven.
We geven hen een kans.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Industria bedanken Sport 15/11/2015
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 15/11/2015
Laatste zeil van doop Dopers 15/11/2015
Argenta en sagio verwittigen PR 15/11/2015
Leeggoed Boerkes Colruyt Bar 15/11/2015

Varia

• Jari: ’We hebben ooit het design van CW overgenomen van de burgies. Zij zijn nu op zoek naar alle designs
van hun departementen om dat te centraliseren bij hen. Is het oké als ik het design van CW naar hen
doorstuur? En VTK heeft ook een schaaktornooi en een stoofvleeseetstand, net nu wij dat ook hebben. En
een LAN.’

• Lien: ’Quote van een zatte avond: ware vriendschap is veel te veel drinken en toch in uw eigen bed wakker
worden.’

• Fanne: ’Materiaal is op roadtrip geweest. Vrijdag ga ik terug voor de pietenpakken als ik daar passeer op
weg naar huis. Op de parking van de Makro stond links van ons een auto met Key West op. De beste dixit
van de roadtrip: Denis, het is hier rechtdoor. - Rechtdoor, is dat links?’

• Arne: ’Bart, voor de verkooples had ik een deken bij, want jij wou iemand spook laten spelen. Weet iemand
waar mijn deken is? Het was een wit, pluizig deken.’ - Sander: ’Dat kan wel op mijn kot liggen...’ - Arne:
’Dat was een heel aangenaam deken, dus ik wil dat graag terug.’

• Jeroen: ’Volgende week donderdag is het international party, dus reclame maken! - Sander: ’Geen gras-
maaiers meer...’
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• Katelijne: ’Voor Cobra, de nieuwe instellingsreview, worden gesprekken georganiseerd. Als je daar een mail
van krijgt, reageer dan dat je gaat meedoen wat er zijn mensen voor nodig. Zeg het ook tegen je klasgenoten.’

• Yanice: ’Als je gaat winkelen voor Wina, kijk dan in de kelder of er nog dingen over zijn die je kunt gebruiken.
Er zijn nog steeds eitjes van de 24 urenloop die 6 november vervallen, neem er maar mee naar huis. En
bedankt voor de docuwiki.’

• Andreas: Je kunt eitjes hard koken en dan blijven die langer goed.’

• Joni: Wina jongens zijn meer macho dan ik dacht. Ze vonden het heel cool om van de ene kant van de
zaal naar de andere te springen, en als je goed roept is het nog beter. Meisjes in de lucht gooien, over de
schouder gooien of aan een paal hangen maakt het allemaal beter.’

• Samuel: ’Bedankt om allemaal ja te stemmen hé.’

• Anne: ’De preseskwartiertjes staan online, vul ze in. Nog een paar dingetjes: probeer ze zo dicht mogelijk
op elkaar in te vullen, niet tien minuten wel, tien minuten niet en dan weer wel. De derde week valt weg,
die is intussen verwijderd. Als je niet kan op de voorgestelde momenten, stuur dan een mail. Ze zijn niet
verplicht, maar het is wel fijn om iedereen te spreken en we hopen dat iedereen komt. Wij wenen een week
als jullie niet komen. De ereledenbrieven worden morgen verstuurd.’

• Bart: ’Weet iemand wie de puddinkjes van EJW uit de koelkast gehaald heeft?’ Er moet op de docuwiki
komen dat de frigo leeggemaakt moet worden voor de 24 urenloop.

• Aiko: ’Wat is het nut van de professional plus card van Colruyt?’ Korting

• Sander: ’Heeft iemand ervaring met graveren in hout? - Jari: ’Ik heb dat ooit gedaan voor het graf van mijn
hond.’ - Lien: ik ken iemand die materiaal kan kopen om het mooi te doen.’

De vergadering wordt gesloten om 00u03.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 15 november 2015 om 22u00 in de Winaliving.
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